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§ 1  
Val av justerare och dag för justering 
 
Beslut 
Ordföranden Mia Päärni (S) och vice ordföranden Benjamin Dousa (M) fick  

i uppdrag att justera dagens protokoll. Justeringen äger rum onsdagen den 31  

augusti 2016.     
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll 
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.   

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den 21 juni 2016 

justerats den 28 juni 2016.    
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§ 3 
Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap. 7 § första stycket  
1 p föräldrabalken (FB)    
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokollsutdraget 

publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6.-308-2016. 

 

.  
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§ 4 
Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap. 7 § första stycket  
1 p föräldrabalken (FB)    
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokollsutdraget 

publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6.-309-2016. 
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§ 5 
Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap. 7 § första stycket  
1 p föräldrabalken (FB)    
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokollsutdraget 

publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6.-310-2016. 
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§ 6 
Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap. 7 § första stycket  
1 p föräldrabalken (FB)    
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokollsutdraget 

publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6.-389-2016. 
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§ 7 
Yttrande i enskilt ärende till Förvaltningsrätten i Stockholm 
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokollsutdraget 

publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 1.4.-657-2015.   
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§ 8 
Information om utredning av allvarligt missförhållande enligt lex 
Sarah inom verksamhetsområdet socialtjänst vuxna och anmälan  
till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) 

 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokollsutdraget 

publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 1.2.2.-211-2016.   
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§ 8 B 
Överflyttning av vårdnad till särskilt förordnad vårdnadshavare enligt 
6 kap. 8 § föräldrabalken (FB)  

 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokollsutdraget 

publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6.-430-2015. 
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§ 9  
Information om lex Sarah-utredning enligt 14 kap. 6 § socialtjänst-
lagen (SoL) 
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokollsutdraget 

publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 1.2.2.-370-2016.   
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§ 10 
Anmälan av beslut från Inspektionen för vård och omsorg (IVO)  
i enskilt ärende 
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokollsutdraget 

publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 1.4.-485-2015.  
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§ 11 
Anmälan av beslut från Inspektionen för vård och omsorg (IVO) i 
enskilt ärende 
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokollsutdraget 

publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 1.4.-661-2015.  
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§ 12 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 29 juni, den 1 juli,  

den 13 juli, den 3 augusti, den 10 augusti och den 24 augusti 2016.  
 

  



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

25 augusti 2016 
 

Sida 16 

 

 

  

§ 13 
Förvaltningens och nämndens information och frågor   
 

Förvaltningen hade ingen information och inga frågor. 

 

Frågor från nämnden  

 Ledamoten Tatjana Kovacic (M) undrade vem den som vill ansöka om 

föreningsbidrag ska vända sig till. Stadsdelsdirektören Patrik Derk uppgav 

att den som vill ansöka ska ta kontakt med förvaltningen.   

 

 Ledamoten Kerstin Aggefors (S) ansåg att förvaltningen tillsammans med 

trafikkontoret bör göra en översyn av gatumiljön inom stadsdelsområdet för 

att öka tryggheten för gångtrafikanter. Det finns exempelvis behov av 

ytterligare övergångsställen.  

 

 Ersättaren Abdisalam Hussein (MP) undrade vad som kommer att hända 

med tjänsten som demokratisamordnare. Stadsdelsdirektören Patrik Derk 

uppgav att förvaltningen ser över tjänsten och att tanken är att fler ska arbeta  

med demokratifrågor.     
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§ 14 
Uppföljningsrapport till nämnden i augusti 2016    
Prognosen bygger på ett ekonomiskt utfall t.o.m. juli 
 
Beslut 
Nämnden godkänner denna uppföljningsrapport.  

 
Ärendet  
Sammantaget beräknas överskott om 3,5 mnkr före resultatöverföringar och  

3,0 mnkr efter resultatöverföringar.      

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 augusti 2016.    

Dnr 1.2.1.-456-2016.  

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    
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§ 15  
Återtagande av drift av Akalla vård- och omsorgsboende  
  
Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner att Akalla vård- och omsorgsboende återgår till 

egen regi från och med den 1 oktober 2017.  

 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd är huvudman för Akalla vård- och omsorgs-

boende. Upphandlad entreprenör är Attendo Care AB som svarat för driften  

sedan den 1 juli 2008. Avtalstiden har förlängts t.o.m. den 30 september 2017 

och har då totalt omfattat nio år och tre månader. Någon ytterligare 

förlängningsmöjlighet finns inte. Upphandlingen administreras av stadslednings-

kontoret som behöver få besked senast i september 2016 om stadsdelsnämnden 

har för avsikt att genomföra en förnyad upphandling eller överta verksamheten  

i egen regi.  

 

I sammanhanget kan nämnas att staden planerar att överföra administrationen  

av upphandlingar av vård- och omsorgsboenden till äldrenämnden. Detta över- 

förande behandlas i ett separat ärende vid detta nämndsammanträde.  

 

Akalla vård- och omsorgsboende är beläget på Sibeliusgången 20 A i Akalla  

och har 32 lägenheter. Verksamheten omfattar somatik och demens. Det finns  

ett föreläggande från Arbetsmiljöverket som innebär att stadsdelsnämnden är 

förbjuden, vid vite om 2,0 mnkr, att bedriva verksamheten i Akalla vård- och 

omsorgsboende efter den 31 juli 2019 om inte badrummen tillgänglighets-

anpassats. Förvaltningen har beställt en utredning av fastighetsägaren (Micasa), 

där förutsättningarna för ombyggnation ska redovisas.  

 

Istället för att genomföra en förnyad upphandling föreslår förvaltningen att 

stadsdelsnämnden återtar boendet i egen regi i avvaktan på Micasas utredning 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 augusti 2016.   

Dnr 1.1.-330-2016.   

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.   

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) och tjänstgörande ersättaren Amela de  

la Cruz (L) och lade fram ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med detta.  
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Beslutsgång 
Ordföranden Mia Päärni (S) ställde de båda förslagen mot varandra och fann att 

nämnden beslutat i enlighet med förvaltningens förslag.  

 

Reservation  
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och tjänstgörande ersättaren Amela 

de la Cruz (L) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget förslag 

enligt följande: 

 

1. Nämnden avslår i förvaltningens förslag till beslut. 

2. Nämnden beslutar att upphandla Akalla vård- och omsorgsboende från och 

med den 1 oktober 2017. 

 

Kvalitet före ideologiska återkommunaliseringar 

Kvalitet ska stå i centrum oavsett om det är privat eller offentlig aktör i väl-

färden. Just Attendo Care AB har bedrivit vård- och omsorgsboende i stadsdelen  

en längre tid och har dessutom fått mycket bra resultat i brukarundersökningar. 

Vidare har valfrihet ett egenvärde, där de som önskar bo i ett kommunal boende 

får göra det. En återkommunalisering innebär att den valfriheten minskar. 

Vi anser att den utredningen som Micasa gör och de fysiska förändringar som 

ska göras bör kunna genomföras på ett snabbare och smidigare sätt så att en  

ny upphandling kan genomföras. Vidare tycker vi att tidsaspekten på när 

utredningen ska vara klar är alldeles för otydlig och vi vill att både förvaltningen 

och  

Micasa ska återkomma med exakta datum för när vård- och omsorgsboendet  

är klart för upphandling. Micasas utredning får inte vara ett svepskäl för en  

ideologiskt driven återkommunalisering i likhet med de vi ser i andra delar av 

Stockholm. 
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§ 16  
Förordnande att begära polishandräckning enligt 43 § lagen med 
särskilda bestämmelser om vård av unga (LVU)    
  
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beslutar att nedan nämnda personer inom Rinkeby-Kista 

stadsdelsförvaltning ska få förordnande att begära polishandräckning enligt 

43 § 1 stycket 2 punkten LVU inom nämndens ansvarsområde: 

 

Jaana Jansson, Monica Söderström, Cecilia Correa, Eva Klintwall, Helena 

Holmberg, Charlotte Ewaldh, Jennie Goodoree, Sara Lagerholm, Malin  

Jakobsson, Patric Näsström, Ulrika Hammarén, Malin Bjurel, Sandra  

Johansson, Sanna Häggbring, Sara Bergman, Anette Höög, Emina Setkic, 

Zlata Slavic. 

 

2. Tidigare beslut om förordnande att begära polishandräckning för tjänstemän 

inom Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning upphävs. 

 

3. Polismyndigheten ska genom protokoll underrättas om detta beslut. 

 

Ärendet  
Enhetschefer och biträdande enhetschefer inom individ- och familjeomsorg  

behöver, för att genomföra beslut om vård och omedelbart omhändertagande, 

kunna begära polishandräckning enligt 43 § 1 stycket 2 punkten LVU. Beslut 

om polishandräckning kan inte delegeras, däremot kan särskilt utsedda 

tjänstemän förordnas att fatta sådana beslut. Med anledning av 

personalförändringar behöver ett nytt beslut om förordnande fattas. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 augusti 2016.   

Dnr 1.2.5.-374-2016.   

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    
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§ 17 
Överflytt av ansvar vid centrala upphandlingar av vård- och 
omsorgsboenden samt hemtjänstutförare 
Remiss från kommunstyrelsen (KS dnr 152-234/2016)   

  

Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering.  

 

Ärendet 
Kommunstyrelsen har för yttrande remitterat det av stadsledningskontoret  

upprättade tjänsteutlåtandet ”Överflytt av ansvar för genomförande av centrala 

upphandlingar av vård- och omsorgsboenden samt hemtjänstutförare.” till 

stadsdelsnämnderna Rinkeby-Kista, Skarpnäck och Södermalm och till 

Äldrenämnden. Remisstiden sträcker sig till den 29 augusti 2016.  

 

Stadsledningskontoret föreslår bl.a. att ansvaret för genomförande av centrala 

entreprenadupphandlingar av vård- och omsorgsboenden överflyttas från  

kommunstyrelsen till äldrenämnden. Vidare att ansvaret för förvaltningen av  

nya och befintliga entreprenadavtal för vård- och omsorgsboenden, vård- och 

omsorgsboendeavtal enligt LOV samt hemtjänstavtal enligt LOV överflyttas 

från kommunstyrelsen till äldrenämnden. Tjänstutlåtandet bifogas i sin helhet. 

 

Stadsdelsförvaltningen har inga invändningar mot att kommunstyrelsens ansvar 

vid genomförande av centrala entreprenadupphandlingar av vård- och 

omsorgsboenden överflyttas till äldrenämnden. Det åligger även fortsättningsvis 

stadsdelsnämnderna att ansvara för den löpande uppföljningen av den 

verksamhet för vilken avtal slutits med hemtjänstutförare och entreprenörer för 

driften av vård- och omsorgsboenden. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 augusti 2016.   

Dnr 1.5.1.-278-2016.   

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    
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§ 18 
Starta eget-program för kvinnor i utanförskapsområden    
Remiss från kommunstyrelsen av motion 2016:13 av Stina Bergman (C) om ett  
starta eget-program för kvinnor i utanförskapsområden (KS-dnr 106-220/2016)  
 
Beslut 
Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen.  

 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat motion (2016:13) av Stina Bengtsson (C)  

”Starta-eget program för kvinnor i utanförskapsområden” till bland annat  

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd för yttrande. I motionen föreslås att 

kommunfullmäktige ger relevanta nämnder i uppdrag att arbeta fram ett starta 

eget  

program för kvinnor. Programmet ska bl.a. innefatta utbildning och uppsökande 

verksamhet.  

 

Förvaltningen kan konstatera att det redan finns ett antal aktörer som kvinnor 

som vill starta eget företag kan vända sig till för att få råd och stöd. Rinkeby-

Kista stadsdelsnämnd planerar att etablera Community Centers i både Rinkeby 

och Husby. För att bidra till den uppsökande verksamheten välkomnar 

förvaltningen dessa aktörer till dessa centers. Om kommunfullmäktige bifaller 

motionen har förvaltningen inga invändningar mot att Husby är det första 

området som prövas för programmet.     

   

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 augusti 2016.   

Dnr 1.5.-145-2016.  

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.       

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) lade fram ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 
Ersättaryttrande 
Ersättaren Banar Sabet (C) anmälde att, om hon hade tjänstgjort, hade hon ställt 

sig bakom Moderaternas förslag till beslut.  

 
Beslutsgång  
Ordföranden Mia Päärni (S) ställde de båda förslagen mot varandra och fann att 

nämnden beslutat i enlighet med förvaltningens förslag.  
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Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 

  
1. Att bifalla motionen. 

2. I övrigt anföra att: 

Svaret på motionen är försiktigt positivt men samtidigt väldigt avvärjande. 

Många aktörer finns inom detta område men ingen erbjuder den helhetslösning 

som Centerpartiet föreslår i motionen. Självklart ska inte kommunen konkurrera 

ut redan existerande verksamheter. Men vi ser att staden kan vara en samlande 

motor och kraft för att stärka de organisationer och företag som verkar inom  

området. Just på det sättet skulle ett starta eget-program kunna utformas.  

 

Vi i Centerpartiet och Moderaterna ställer oss frågan om den styrande 

majoriteten inte ser utmaningen med en låg förvärvsfrekvens hos kvinnor i 

utanförskaps-områden? Eller är den ljumma inställningen till detta ytterligare en 

företagar-fientlig inställning? Att öka insatserna för att just kvinnors företagande 

vet vi  

leder till att hela familjer lyfts och stärks, därför är det prioriterat att göra dessa 

särskilda insatser.  

 

Vi tror att det är utbildning och uppsökande verksamhet som är nyckel till detta. 

Det är genom uppmuntran och uppsökande verksamhet som staden kan inspirera 

och nå fler. Genom ett aktivt sammarbete med näringsliv och civilsamhälle kan 

en kreativ hub för företagande skapas och därigenom också ges förutsättningar 

för ett mikro-lånesystem.  
 

Vi är väldigt glada till förvaltningens inställning till att göra Husby till ett 

fösöksområde om motionen bifalls.  

 

Särskilt uttalande 
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), Demba Bah m.fl. (MP) och Anki Erdmann 

(V) lämnade följande särskilda uttalande:   

 

Stina Bengtsson skriver i sin motion om förslag till insatser för att öka antalet 

företag riktat framförallt till kvinnor i ytterstaden. Vi är överlag positiva till det 

som föreslås i motionen men vill påpeka att mycket att detta redan görs. För 

första gången på många år har Start-up Stockholm fått ett stort tillskott på cirka 

6 miljoner och ett tydligt strategiskt uppdrag att arbete med just ytterstaden och  

t.ex. mobil rådgivning, kvinnligt företagande och feriearbeten. Något som vi inte 

såg skymten av när de borgerliga styrde Stockholm.  

 

Arbetet pågår och under hösten kommer de dessutom fortsatt att utveckla sitt  

arbete i ytterstaden och genomföra fler aktiviteter så som föreläsningar, råd-
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givning och lägga fokus på att nå föreningar som de kan samarbeta med. Detta 

är dock ett långsiktigt arbete och behöver hela tiden utvecklas. Om man faktiskt 

ska nå kvinnor i ytterstaden kan man också förvänta sig att man når fler som har 

lägre utbildningsnivå än genomsnittet vilket rimligtvis gör att rådgivning och 

stöd till nystart av företag kan bli mer omfattande än annars. Men det är positivt 

att så mycket ändå görs och att vi börjar se potentialen i människor och deras 

idéer! 

 

Som förvaltningen också skriver är det viktigt att Start-up Stockholm samarbetar 

både med förvaltningen och lokala aktörer, på sikt vill vi självklart ha en bra  

infrastruktur i vår stadsdel där potentiella företagare kan få det stöd de behöver. 

 

Sist men ändå viktigt att påpeka så skulle vi önska att man slutar använda  

termen ”utanförskapsområden” om våra bostadsområden som vi värdesätter  

och värnar trots att de är stadsdelar som har sämre förutsättningar än andra. 
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§ 19 
Feriejobb för unga 
Remiss från kommunstyrelse av motion 2016:19 av Lotta Edholm m.fl. (L) 
(KS-dnr 106-229/2016) 
 
Beslut 
Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

 
Ärendet 
I motionen yrkar Lotta Edholm m.fl. (L) att de feriejobb som staden till-

handahåller ska tillfalla ungdomar i gymnasieålder och att de medel som  

tillförts stadsdelsnämnderna för den utvidgade målgruppen istället används 

för att höja kvaliteten i feriejobben och att ge fler ung-domar med 

funktionsnedsättning möjlighet till feriejobb. Vidare framförs att det ska blir 

möjligt för feriearbetande ungdomar att få arbete utanför den egna 

stadsdelen.  

Motionärerna hänvisar till Swecos utvärderingsrapport från 2015. 
 

Förvaltningen har tagit del av rapporten och särskilt fäst uppmärksamhet vid 

enkätsvaren från ungdomar som rekryterades av Rinkeby-Kista stadsdels-

förvaltning.  

 

Av stadens anvisningar för feriejobb framgår bl.a. vilka åldersgrupper som 

kan rekryteras och tillika de prioriteringsgrunder som styr tillsättningen. Att 

kunna erbjuda alla ungdomar i en omfångsrik målgrupp meningsfulla 

arbetsuppgifter är förenat med svårigheter. Samtidigt går det enligt 

förvaltningen inte att bortse från att feriejobb även kan utgöra en av olika 

insatser i syfte att underlätta för äldre ungdomar att skaffa sig 

arbetslivserfarenhet och framtida referenser. 

 

Förvaltningen arbetar långsiktigt med att underlätta för ungdomar med 

funktionsnedsättning att feriejobba. Detsamma gäller arbetet med att trygga 

feriejobbens kvalitet. Ungdomar som anställs av förvaltningen ges redan 

idag i viss utsträckning möjlighet att feriejobba utanför det egna 

stadsdelsområdet.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 augusti 2016.   

Dnr 1.5.1.-146-2016.   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    
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Tjänstgörande ersättaren Amela de la Cruz (L) och vice ordföranden Benjamin 

Dousa (M) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle  

besluta i enlighet med detta.  

 

Beslutsgång 
Ordföranden Mia Päärni (S) ställde de båda förslagen mot varandra och fann att 

nämnden beslutat i enlighet med förvaltningens förslag.  

 

Reservation  
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och tjänstgörande ersättaren Amela 

de la Cruz (L) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget förslag 

enligt följande: 

 

1. Att rekommendera kommunfullmäktige att tillstyrka motionen. 

2. Att därutöver anföra följande: 

 

Att få möjlighet att få ett feriejobb ger ungdomar viktiga erfarenheter, referenser 

och kontaktnät som gör dem mer konkurrenskraftiga på arbetsmarknaden. Att 

anstränga sig för att hitta relevanta ferieanställningar är därför en prioritering 

staden bör göra för att ge fler chansen till relevant arbetslivserfarenhet.  

 

Särskilt prioriterat måste det vara att staden gör en sådan insats för de ungdomar 

som har svårare att hitta ett feriejobb utan hjälp och stöd. Till den gruppen hör 

ungdomar med någon typ av funktionsnedsättning. Därför är det väldigt oroande 

att ta del av tecken som tyder på att det blivit svårare att hitta högkvalitativa  

anställningar för ungdomar i denna grupp, då man istället valt att prioritera att 

utöka åldersspannet för ungdomarna liksom antalet anställningar.  

 

Det är enligt vår mening inte rimligt att stadens skattebetalare ska finansiera 

specifika ferieanställningar för ungdomar som redan påbörjat högskolestudier 

och således inträtt i vuxenvärlden, när pengarna istället kunde läggas på att 

hjälpa de yngre ungdomar som är i störst behov av hjälp för att få den första,  

eftertraktade jobberfarenheten. 

 

När man prioriterar antalet jobb snarare än innehållet i dem kan det dessutom  

få som konsekvens att erfarenheterna som ungdomarna tar med sig därifrån inte 

är de önskvärda, utan kanske snarare att jobbet kändes tråkigt eller onödigt, eller 

att man inte lärde sig eller behövde göra något. Det är inte intrycket vi vill att 

ungdomar ska få av arbetslivet. 

 

Mot bakgrund av detta föreslår vi att motionen tillstyrks. 
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§ 20    
Kvalitet ska vara avgörande i upphandlingsbeslut   
Remiss från kommunstyrelsen av motion 2016:20 (KS dnr 106-230/2016) 

 
Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat ”Motionen om att kvalitet ska vara avgörande  

i upphandlingsbeslut” av Lotta Edholm m.fl. (L) till bl.a. Rinkeby-Kista, Älvsjö 

och Skärholmens stadsdelsnämnder och stadsledningskontoret för yttrande  

senast den 26 augusti 2016. Motionärerna yrkar på att kommunfullmäktige  

beslutar  

- ”att besluta om att vid avtalsperiodens slut upphandla verksamheten 

igen, allternativt utnyttja en option om avtalsförlängning, alltid föregås 

av en analys av kvaliteten i den utförda verksamheten.  

- att beslut om att inte genomföra förnyad upphandling, alternativt inte  

utnyttja en option trots att kvaliteten i en upphandlad verksamhet 

befunnits god, alltid ska innehålla en redogörelse för vilka 

omständigheter det är som motiverar beslutet, och varför man föreslår ett 

avsteg från huvudregeln om att kvaliteten ska vara avgörande. 

- att beslut om att ta tillbaka verksamhet i egen regi alltid föregås av en 

analys av förväntade omställningskostnader och av nämndens förmåga 

att driva verksamheten i egen regi” Motionen bifogas i sin helhet. 
 

Förvaltningen delar uppfattningen att beslut om upphandlingar, liksom 

optionsutnyttjande av avtalsförlängningar, alltid ska föregås av en 

kvalitetsanalys.  

Vidare att ett beslut om att inte genomföra en förnyad upphandling, eller att inte 

utnyttja en förlängningsoption bör motiveras. Här inkluderas också en analys av 

förväntade omställningskostnader vid återtagande av verksamheter till egen regi. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 augusti 2016.   

Dnr 1.5.1.-150-2016.   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    
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§ 21  
Motion om samverkan mellan skola och socialtjänst    
Remiss från kommunstyrelsen av motion 2016:28 av Lotta Edholm och Isabel 
Smedberg Palmqvist (båda L) (KS-dnr 106-360/2016) 
 
Beslut  
Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

 
Ärendet 
I en motion av Lotta Edholm och Isabel Smedberg Palmqvist (båda L) beskrivs 

brister i samverkan mellan skola och socialtjänst.  

 

Förvaltningen känner igen flera av de svårigheter som påtalas i motionen.   

Under de senaste åren har dock flera åtgärder vidtagits för att förbättra sam-

verkan i stadsdelsområdet. En lokal samarbetsöverenskommelse har arbetats 

fram, utifrån en modell som föreslagits av socialförvaltningen och 

utbildningsförvaltningen.  

 

I motionen föreslås bl.a. att stadsdelsförvaltningarna ska ha en särskild 

kontaktperson inom socialtjänsten som skolorna kan vända sig till. 

Förvaltningen anser att det är sårbart med en kontaktperson och har därför 

istället valt en modell där en mottagningsfunktion med sex medarbetare svarar 

för de löpande kontakterna. Härigenom baseras kontakten på funktion och inte 

på person.  

 

Det är angeläget att fristående skolor deltar i övergripande samverkan om utsatta 

barn. Erfarenheten är emellertid att detta är svårt att genomföra, då de fristående 

skolorna är många och saknar en övergripande funktion. Förvaltningen anser att 

det behövs en stadsövergripande organisation för samverkan med de fristående 

skolorna. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 augusti 2016.   

Dnr 1.5.1.-151-2016.   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    
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§ 22      
Biblioteksplan för Stockholms stad 2016-2020    
Remiss från kommunstyrelsen (KS-dnr 000646/2016)  

 

Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Biblioteksplanen omfattar folkbiblioteken inom Stockholms stadsbibliotek, 

biblioteken inom Kulturhuset Stadsteatern och skolbiblioteken.  
 

Det finns sedan många år ett brett samarbete mellan förvaltningen och  

biblioteken i stadsdelsområdet. Förslaget till biblioteksplan ger utrymme  

för ett utökat samarbete, både utifrån att barn och unga prioriteras och målet  

att nå nya användare. 

 

I biblioteksplanen framhålls att vara biblioteket mitt i byn innebär att vara det 

lokala navet för samtal och demokratiutveckling i lokalsamhället. 

Stadsdelsnämnderna har också ett ansvar i den lokala demokratiutvecklingen. 
 
Kommunfullmäktige har beslutat att stadens nämnder ska samverka i lokala  

utvecklings-arbeten. Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd planerar att inrätta s.k. 

Community Centers i både Rinkeby och Husby.  I ett Community Center inryms 

olika verksamheter och aktiviteter i syfte att öka delaktigheten i samhället,  

t.ex. samhällsinformation, läxhjälp, rådgivning, föräldrautbildning och olika 

kurser. Biblioteken i Husby och Rinkeby kan med fördel samlokaliseras med 

Community Centers.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 augusti 2016.   

Dnr 1.5.1.-204-2016.   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.   

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) och tjänstgörande ersättaren Amela  

de la Cruz (L) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle  

besluta i enlighet med detta.  

 

Beslutsgång  
Ordföranden Mia Päärni (S) ställde de båda förslagen mot varandra och fann att 

nämnden beslutat i enlighet med förvaltningens förslag.  
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Reservation    
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och tjänstgörande ersättaren Amela 

de la Cruz (L) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget förslag 

enligt följande: 

 

1. Nämnden bifaller delvis förvaltningens förslag till beslut. 

2. Nämnden kompletterar remissvaret till biblioteksplanen 2016-2020 enligt 

vad som anförs nedan. 

 

God studiemiljö vid stadens bibliotek 

Rinkeby-Kistas bibliotek är mycket populära och fyller en viktig funktion inom 

kulturen såväl som i utbildningssyfte. För att kommunens bibliotek även fram-

över ska vara centrala i stadens kulturverksamheter och bland stockholmarna  

är det också viktigt att de upplevs som moderna och i takt med tiden. Det är  

därför positivt att staden, genom ett inkluderande arbetssätt, tagit fram en ny 

biblioteksplan för de kommande åren för att uppdatera verksamheterna.  

 

Vi vill dock gärna se att stadens biblioteksverksamheter även ska öka 

tillgängligheten genom att bredda e-boksutlåningen. Ny teknik och digitalisering 

tar sig in i nästan alla delar i våra liv och det är dags att även stadsdelens 

bibliotek i större utsträckning för ta del av teknikutvecklingen. 

 

Vi saknar även resonemang om hur Stockholms stad ska klara av att upprätthålla 

lag och ordning på stadens bibliotek. Under det senaste året har ett flertal av  

stadens bibliotekverksamheter fått stänga till följd av omfattande ordnings-

störningar. Detta drabbar dessvärre vanliga stockholmare och biblioteksbesökare 

och försämrar tillgängligheten kraftigt. Vi har länge drivit på för att staden 

ska kunna ta in ordningsvakter för att förebygga oroligheter och förhindra 

ordningsstörningar. Trots att det är en viktig fråga när vi diskuterar 

tillgängligheten till stadens bibliotek så lyser den med sin frånvaro i förslaget. 

 

Att bibliotekens verksamheter finns tillgängliga även digitalt och på distans  

är bra för ökad tillgänglighet och för att vara verksamheter som går i takt med  

tiden. Däremot är det fortfarande dyrt för staden att låna ut e-böcker vilket  

grundar sig i dyra upphovsrättsavtal. Vi anser att staden bör se över möjligheten 

att omförhandla avtalen i syfte att få ner kostnaderna och i förlängningen också 

öka utlåningen av e-böckerna.  

 

Avslutningsvis är det också särskilt viktigt, i ett område som Rinkeby-Kista,  

att ha god tillgång till studieplatser. Många besöker stadsdelens bibliotek för att 

studera och få lugn och ro snarare än att låna böcker. 
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§ 23    
Nyanlända och asylsökande i Stockholms stad     
Remiss från kommunstyrelsen (KS-dnr 150-607/2016)  

 
Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet 
Kommunstyrelsen har för yttrande remitterat det av stadsledningskontoret  

upprättade tjänsteutlåtandet ”Nyanlända och asylsökande i Stockholms stad  

till samtliga stadsdelsnämnder samt till berörda facknämnder och bolag. I  

ärendet klargörs processen för arbetet med att ta fram boendelösningar för  

de nyanlända vuxna och familjer som staden enligt den nya bosättningslagen  

ska ta emot, samt för de ensamkommande barnen. I remissen föreslås en  

fördelning av de statliga medel som tilldelats Stockholms stad med anledning  

av flyktingsituationen samt fördelning av den höjda generalschablonen för  

nyanlända. Inriktning och tidsplan för den översyn som ska genomföras av  

stadens samlade organisation, process och resursfördelning samt uppföljning  

av flyktingmottagandet beskrivs och föreslås godkännas.  

 

Förvaltningen välkomnar översynen av stadens flyktingmottagande och arbete 

med integrationsfrågor.  Flyktingströmmen innebär utmaningar och ökade  

kostnader för förvaltningen att hantera. Behoven av tillfälliga boenden för  

nyanlända familjer med osäkra boendeförhållanden kommer att öka. För de  

ensamkommande barnen är det viktigt att boende kan tillhandahållas av staden. 

Det är också angeläget att beakta de idag placerade ensamkommande barnens 

framtida behov av bostad och möjlighet till egen försörjning.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 augusti 2016.  

Dnr 1.5.1.-239-2016.   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    
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§ 24  
Anhörig- och objektanställningar inom hemtjänst i Stockholm stad  
Remiss från kommunstyrelsen (KS-dnr 152-055-2016)  

 

Beslut 
Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen.   

 
Ärendet 
Mot bakgrund av en av äldreförvaltningen genomförd utredning föreslås att  

anhörig- och objektanställningar inom hemtjänst i princip upphör i staden  

fr.o.m. den 1 januari 2017.   

 

Stadsdelsförvaltningen välkomnar äldreförvaltningens utredning och 

äldrenämndens förslag att inte längre möjliggöra anhörig- och 

objektsanställningar inom hemtjänst. I Rinkeby-Kista är andelen anhörig- och 

objektanställda hög. Stadsdelsförvaltningens erfarenheter överensstämmer med 

vad som fram-kommer i äldreförvaltningens tjänsteutlåtande, d.v.s. att anhörig- 

och objekt-anställda ofta saknar adekvat utbildning och att möjligheten till 

kompetens-utveckling i många fall brister. Det är väsentligt att god och 

kontinuerlig insyn finns i arbetet för att kunna säkerställa äldreomsorg av god 

kvalitet. Utredningen konstaterar att den insynen för närvarande inte finns i vissa 

avseenden och att staden haft svårt att säkerställa att den enskilda getts beviljat 

stöd. 
 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 augusti 2016.  

Dnr 1.5.1.-339-2016.   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    
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§ 25 
Delrapport från Äldreboendeutredningen 
Remiss från kommunstyrelsen (KS-dnr 320-525/2016)  

Beslut 
Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen.   

 
Ärendet 
Under 2015 tillsatte staden en äldreboendeutredning.  Syftet är att tydliggöra hur 

behovet av olika boendeformer för äldre ska tillgodoses. Staden erbjuder idag 

boende för äldre i seniorboenden, trygghetsboenden, servicehus och vård- och 

omsorgsboenden.  

 

Utredningen föreslår bland annat att staden ska erbjuda tre boendeformer för 

äldre; trygghetsboende med aktivitetscenter, servicehus och vård- och 

omsorgsbonde.  

 

Dessutom föreslås att inriktningen bör vara att senior- och trygghetsboenden,  

ca 1 500 lägenheter, omvandlas till trygghetsboenden med aktivitetscenter samt 

att stadsdelsnämnderna ska ansvara för aktivitetscentren.  

 

Förvaltningen anser att aktivitetscenter i nära anslutning till trygghetsboenden är 

en positiv insats. Anpassade aktiviteter för äldre kan öka känslan av delaktighet, 

motverka social isolering samt förebygga fysisk och psykisk ohälsa. För att upp-

nå likvärdighet i staden bör dock förutsättningar och grundkrav tydliggöras. I  

utredningen uppskattas att stadsdelsnämndernas kostnader för ett aktivitetscenter 

kan komma att uppgå till 3 mnkr. Förvaltningen anser att denna kostnadsökning 

ska beaktas i stadens budget.  
 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 augusti 2016.  

Dnr 1.5.1.-340-2016.   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    
 
Särskilt uttalande  
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) lämnade följande särskilda 
uttalande:  

I budget för 2015 lovade den rödgrönrosa majoriteten: ”Staden ska hjälpa alla 

över 85 år med ett tryggt äldreanpassat boende, till exempel bostadsanpassning 

eller byte till lägenhet som är tillgänglig. Bedömningen av rätt till servicehus 

och vård- och omsorgsboende ska också bli mer generös, för att tillgodose dessa 
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behov.” De förslag som den här utredningen presenterar kommer inte att uppnå 

det målet. Förslagen kommer inte att leda till att fler äldre i Stockholm får plats 

på ett boende. För det skulle det krävas en reformerad och generösare 

biståndsbedömning samt att fler boenden byggs.  

 

Det är övergripande önskvärt att det finns en hög tillgänglighet av anpassade  

boenden. Först och främst välkomnar vi en höjning av servicenivån på stadens 

trygghets- och seniorboenden. Vi välkomnar också att man, genom att omvandla 

alla trygghets- och seniorboenden till trygghetsboenden med aktivitetscentra, gör 

stadens erbjudande av boendeformer mer lättöverskådligt. Kommunikationen 

om vilka typer av boenden som finns behöver bli bättre. Med det sagt finns det 

ett antal oklarheter och brister i utredningens förslag.  

 

Det är oklart exakt vad de föreslagna aktivitetscentren ska göra. Även om det 

exakta utbudet naturligtvis inte kan specificeras i detalj hade vi gärna sett att  

det hade varit tydligare var ambitionsnivån ska ligga. Vi ser med stor oro på 

skrivningarna om att bemanning ska vara garanterad endast på vardagarna. Det 

är på helgerna, framför allt under storhelger och sommaren, som ensamheten är 

som mest påtaglig och behovet av aktiviteter som störst. Det specificeras att det 

är stadsdelarna som ska ansvara för de föreslagna aktivitetscentren, men det är 

alldeles för otydligt hur innehållet ska erbjudas.  

 

Det är relevant inte bara ur ett kvalitetsperspektiv utan även ekonomiskt. Redan 

idag visar många stadsdelar på underskott inom äldreomsorgens egna 

verksamheter. Att upphandla aktiviteterna efter tydliga centrala riktlinjer är 

grund-läggande för att hålla koll på kostnaden och skapa ett likvärdigt innehåll 

över hela staden. Vi vill kring detta särskilt betona vikten av att 

frivilligorganisationer involveras i aktivitetscentren. Aktivitetscentren bör som 

regel vara tillgängliga för alla äldre, även de som inte bor på trygghetsboendet.  

 

Ett större brukarunderlag kan också göra att det är motiverat att ha 

aktivitetscentra även på mindre boenden. Stockholms stad kommer att ha långt 

kvar  

till målet om att alla över 85 år har rätt till ett tryggt och anpassat boende. Det 

kommer att krävas stora investeringar för att bygga fler boenden och en politik 

där man gör det lättare, inte svårare, att få plats.  

 

De föreslagna trygghetsboendena med aktivitetscentra utgör ett steg i rätt  

riktning men är långt ifrån den enda lösningen. Genom införandet av 

trygghetsboenden med aktivitetscenter kommer med stor sannolikhet behovet av 

servicehus att minska. På sikt vore det önskvärt om trygghetsboenden med 

aktivitetscenter kunde ersätta boendeformen ”servicehus” och att äldre med mer 

om-fattande vårdbehov istället får plats på vård- och omsorgsboenden. Därför 

tycker vi det är mycket viktigt att staden i sin boendeplanering tar höjd för att på 

sikt utöka antalet vård- och omsorgsboenden. För att det ska bli tydligt vilket 
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syfte de olika boendeformerna har bör en målbeskrivning beslutas om i 

äldrenämnden för varje boendeform.  

 

Något som även bör ingå i arbetet är frågan om korttidsboenden och hur äldre 

som uppsökt sjukvård på ett smidigt sätt bör få hjälp att hitta rätt boendeform 

om ens hälsotillstånd har försämrats. Det är otydligt i delrapporten om dessa  

förändringar endast ska gälla verksamheter i egen regi, eller samtliga drift-

former. Om endast en del av Stockholms boenden ska anpassas, går det emot 

äldreboendeutredningens övergripande syfte att tydliggöra funktionen för  

respektive boendeform. Om detta ska gälla även för fristående verksamheter 

krävs större tydlighet kring kommunens åtagande att finansiera aktivitetscenter. 
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§ 26  
Ändring av mandatperioder, sammansättning m.m. och ändring av 
instruktion för kommunstyrelsens pensionärsråd och stadsdels-
nämndernas pensionärsråd 
Remiss från kommunstyrelsen (KS-dnr 101-671/2015) 

 

Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet 
Stadsledningskontoret har föreslagit att Instruktion för kommunstyrelsens  

pensionärsråd (Kfs 2007:15) och Instruktion för stadsdelsnämndernas pensionärs-

råd (Kfs 2004:12) revideras.  

 
Förvaltningen ser fördelar med en fyraårig mandatperiod då detta minskar  

administrationen av val till pensionärsråden. En längre mandatperiod kan även 

främja kontinuitet och samarbete inom råden. 
 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande från 

den 11 augusti 2016.  

Dnr 1.5.1.-243-2016.   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med  

förvaltningens förslag.    
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§ 27  
Information till nämnden om ej verkställda beslut 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Bakgrund  

Enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade (LSS) ska kommuner varje kvartal redovisa till Inspektionen 

för vård och omsorg (IVO) de beslut om bistånd eller insatser som inte har 

kunnat verkställas inom tre månader från datum för beslutet. Även de beslut som 

tidigare rapporterats som ej verkställda, men som därefter har verkställts, ska 

redovisas. Motsvarande redovisning överlämnas till stadens revisorer samt till 

äldrenämnden och socialnämnden, som rapporterar vidare till 

kommunfullmäktige.  

 

Rapportering andra kvartalet 2016 

Förvaltningen har rapporterat sammanlagt 19 ej verkställda beslut, varav fyra 

inom äldreomsorg, 15 inom socialtjänst - vuxna och inget beslut inom 

socialtjänst – barn och ungdom.  

 

Inom äldreomsorgen har två av de rapporterade besluten verkställts fyra  

månader efter beslutsdatum och inom socialtjänst - vuxna har två av besluten 

verkställts efter mer än fyra månader.  

 

Inom äldreomsorgen har inget av de rapporterade besluten avslutats utan 

verkställighet. Inom socialtjänst -vuxna har två av de rapporterade besluten 

avslutats utan verkställighet. Ett beslut inom socialtjänst - vuxna har rapporterats 

som  

avbrott i verkställigheten då den enskilde velat byta kontaktperson men sedan 

tackat nej till förvaltningens erbjudande om kontaktperson. 

Dnr 1.2.1.-399-2016.  
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§ 28  
Anmälan om genomförd upphandling av ”Kista ungdomsgård 
2016”  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Förvaltningen har nu genomfört upphandlingen av Kista ungdomsgård i  

enlighet med nämndens beslut den 16 mars 2016. Stadsdelsdirektören har  

också tecknat avtal med det vinnande företaget.  

Dnr: 2.2.2.-092-2015.  
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§ 29  
Inkomna skrivelser till nämnden från förtroendevalda  
 

Inga skrivelser hade inkommit från förtroendevalda.  
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§ 30  
Postlista  
 
Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  
 
Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 8 juni till och med den 10 augusti 2016.  
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§ 31    
Konferenser och utbildningar   

Inga konferenser eller utbildningar fanns att redovisa.  
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§ 32   
Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 

 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från sammanträde i rådet för funktionshinderfrågor  

den 12 maj 2016.    
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§ 33  
Anmälan av delegationsbeslut  
 
Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  
   

Datum Ärende  Beslut Delegat 

2016-05-17 

 

Lista på nyanställda 

under juni-juli månad 

2016 

Dnr: 2.3.1.-075-2016 

 

 Respektive 

verksamhetsområdeschef 
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§ 34  
Inkomna skrivelser, rapporter med mera som kommit till 
stadsdelsnämnden eller upprättats inom förvaltningen  

Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Sveriges Kommuner och Landsting - Cirkulär 16:45, Budgetförutsättningar  

för åren 2016-2019. 
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§ 35  
Protokollsutdrag från kommunfullmäktige m.m. i urval 
 

Inga protokollsutdrag eller liknande fanns att redovisa.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


